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Närvarande: 

Henry Fredén 

Ingrid Hallmén 

Kerstin Hollertz 

Carina Larsson 

Micael Svensson 

Thomas Tillander 

Björn Forsberg (adjungerad) 

 

Ej närvarande:  

Pasi Kallio  

 

Plats: Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Micael Svensson, vice ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av justerare 

Ingrid Hallmén utsågs till justerare. 

 

§3. Uppföljning och godkännande av föregående protokoll nr 8 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts.  

 

Beslutades: 

Föregående protokoll nr 8 godkändes. 

 

§4 Ekonomi 

Henry Fredén lämnade en ekonomisk rapport. November månad gick med ett litet överskott och vi 

klarade spelbudgeten. Årsbudgeten ser ut att bli bättre än förväntat. December blir dock en tuffare 

månad bland annat på grund av avskrivning brickläggningsmaskin, halvårsarvode till Tony Bergman, 

brickläggare, samt priser för KM och avgift till ruterkontot. 

I möjligaste mån bör vi avstyra betalningar med Swish. Kostnaden för varje betalning är 1,75 kr, 

medan avgiften för kortbetalningar är 1,5% av summan. 

 

§5. Lokalen 

Björn Forsberg har varit i kontakt med ÖBO angående den framtida renoveringen av klubblokalen. 
Beskedet från ÖBOs underhållsplanerare var att renovering kan bli aktuell tidigast 2025. 
 

Några inköp diskuteras.  

Beslutades: 

Inköp av två tamburmajorer och en hallmatta. Vi måste även hitta annan lämplig leverantör av 

kaffebröd. Utbudet i caféet ska utökas med Oboy i portionsförpackningar. 

 

 

 



 
 

2 
 

 

Örebridgens styrelsemöte nr 9, 2022, 7 dec 2022  2 av 2 

§6. Tävlingar och kurser 

Tävlingar 

Planering för Guldtävlingen 21 januari 2023 pågår alltjämt, bland annat ska prisbilden beslutas och 

caféet ska bemannas.  

 

ÖLBF har föreslagit en ny silvertävling som ska spelas under ett par söndagar. Örebridgen ska stå för 

lokal och brickor. Styrelsen ställer sig mycket positiv till arrangemanget. 

 

Kurser 

Klubben är i behov av en ny person som kan vara utbildningsansvarig. 

Beslutades per capsulam i november: 

Styrelsen har utsett Annika Forsberg att vara utbildningsansvarig. 

 

Kursledare för Steg I – IV är nu utsedda: Leif Andersson, Annika Forsberg, Björn Forsberg och Micael 

Svensson. Kurserna startar onsdag 18 januari. 

Kursledare för Minibridge i Aktiva Seniorers regi blir Lasse Hallmén. Kursen startat veckan därpå.  

 

Annika och Björn Forsberg har en pågående kontakt med SISU för att utreda klubbens möjligheter till 

ytterligare föreningsbidrag. 

 

 

§7. Övriga frågor 

Inga övriga frågor togs upp. 

 

 

§8. Nästa styrelsemöte 
Nästkommande möte blir tisdag 24 januari 2023 kl 17.00. 

 

 

§9.  Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 
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